



## John Elkington

John Elkington is an award-winning world authority on corporate responsibility and sustainable capitalism, a bestselling author and serial entrepreneur. John is the founder and chief-pollinator of Volans, which works with leaders to make sense of the emergent future to unlock the potential of their organisation.

Volans tackles some of the world's most challenging problems, helping key actors move from the responsibility agenda through resilience to regeneration through strategic advisory work. John's thought leadership is brought to bear in Volans Inquiries including Project Breakthrough, Tomorrow's Capitalism Inquiry and the Green Swans Observatory.

John has helped create and incubate movements including the B Team, the Dow Jones Sustainability Indexes, the Global Reporting Initiative, and B Lab UK and he was a faculty member of the World Economic Forum from 2002-2008, In 2009 John was named 4th in an international survey Top 100 CSR leaders, after Al Gore, Barack Obama and Anita Roddick.

John has addressed over 1,000 conferences globally and has served on over 70 boards and advisory boards. He is the author or co-author of 20 books, the latest being Green Swans: The Coming Boom in Regenerative Capitalism.

In 2021, John won the World Sustainability Award.

*John Elkington est un expert mondialement primé en matière de responsabilité des entreprises et de capitalisme durable, un auteur à succès et un entrepreneur en série. John est le fondateur et le pollinisateur en chef de Volans, qui travaille avec des dirigeants pour donner un sens à l'avenir émergent afin de libérer le potentiel de leur organisation.*

*Volans s'attaque à certains des problèmes les plus difficiles au monde, en aidant les acteurs clés à passer de l'agenda de la responsabilité à la régénération en passant par la résilience, grâce à un travail de conseil stratégique. Le leadership de John est mis à profit dans les enquêtes de*

*Volans, notamment le projet Breakthrough, l'enquête sur le capitalisme de demain et l'observatoire Green Swans.*

*John a contribué à la création et à l'incubation de mouvements tels que la B Team, les indices de durabilité Dow Jones, la Global Reporting Initiative et le B Lab UK. Il a été membre de la faculté du Forum économique mondial de 2002 à 2008. En 2009, John a été classé quatrième dans une enquête internationale sur les 100 principaux leaders de la RSE, après Al Gore, Barack Obama et Anita Roddick.*

*John a pris la parole dans plus de 1 000 conférences dans le monde et a siégé dans plus de 70 conseils d'administration et conseils consultatifs. Il est l'auteur ou le co-auteur de 20 livres, le dernier étant Green Swans: The Coming Boom in Regenerative Capitalism.*

*En 2021, John a remporté le World Sustainability Award.*